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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/23-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-00-23-14 
Rijeka, 19. rujna 2023. godine 

 
ZAPISNIK 

S 6. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 19. rujna 2023. (utorak) održana je 6. sjednica VMO Kozala, s početkom u 17,00 sati u 
prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Sjednici nije bio prisutan: 
- Krešimir Modrić, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika s 5. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Preraspodjela sredstava iz programske aktivnosti „Dan MO“ u programsku aktivnost 
„Sportiraj u kvartu“ 

2. Realizacija programske aktivnosti „Za našu Kozalu“ - dopuna 
3. Organizacija peticije za izgradnju garaže 
4. Razno 

 
Sjednica je započela u 17,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić podsjetio je sve prisutne o potrebi donošenja zaključka o 
preraspodjeli sredstava iz jednog programa (Dan MO Kozala) u drugi program (Sportiraj u 
kvartu) i to kako slijedi po pozicijama: 
- PR06260 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja – iz programa Dan MO preraspodjelilo 

se u program Sportiraj u kvartu iznos od 19,21 eura (razlika za izradu bannera); 
- PR06259 Reprezentacija – iz programa Dan MO preraspodjelilo se u program Sportiraj u 

kvartu iznos od 41,56 eura (razlika za tortu koju smo uzeli boćarima). 
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Zaključak: Zaključak je jednoglasno donesen i usvojen. 

AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić informirao je sveprisutne o edukativnim eko pločama koje 
su bile u planu kao dio ovogodišnje eko akcije „Za našu Kozalu“. Izabrani izvođač napravio je 
10 ploča veličine A3 koje su bile predviđene za akciju te 10 ploča veličine A4 koje poklanja 
vijeću. Predsjednik predlaže slijedeće lokacije za postavljanje ploča: 
- Brajšina ulica (3 lokacije po dogovoru) 
- Park za pse Kozala  
- Nogostup u Baštijanovoj ulici od broja 26 prema OŠ Kozala 
- Ulica Ante Kovačića kod OŠ Kozala (2 lokacije po dogovoru) 
- Laginjina ulica (kod Doma mladih i Doma zdravlja) 
- Ulica Aleksandra Mamića  
Uz navedeno, predsjednik navodi kako se Mjesnom odboru javila gđa. Daniela Torjan, vlasnica 
obrta „VRRR – vrtlari, recikliraj, rasti, raduj se“, koja je pohvalila angažman MO Kozala i izrazila 
želju za sudjelovanjem u realizaciji projekata u kvartu. Konkretno, ponudila je besplatno 
održavanje eko radionice za djecu koja bi, ovisno o povratnim informacijama od korisnika, 
ubuduće bila dio ove akcije. Ovom radionicom educiraju se najmlađi o potrebama recikliranja, 
vrtlarenja te zaštite okoliša na njima primjeren način. 
Za voditelja programske aktivnosti predlaže se Filip Jakovac. 
I posljednja informacija, ove godine, predlaže da se cjelokupna akcija prijavi na Tjedan 
održivog razvoja.  
Vijećnik Filip Jakovac predlaže termin 7.10.2023. sa početkom u 10.00 sati.  

 
Zaključak: prijedlozi i informacije su jednoglasno prihvaćene. 
 

AD3 
Vijećnica Nasrin Štrljić predlaže da se skupljanje potpisa građana za izgradnju garaže na 
Kozali održi u terminu od 27.-31.10.2023. Predlaže da se vijećnici, u dogovoru s eventualnim 
volonterima pozicioniraju na lokacijama koje su najposjećenije građanima (Dućan VIP Maravić 
- Baštijanova 60, Brodokomerc - Baštijanova bb) te aktivno prikupljaju potpise građana. S 
obzirom na dane koji slijede u tom periodu (Svi Sveti) očekuje se veliki broj građana. Vrijeme 
skupljanja potpisa još će se naknadno dogovoriti.  
 
Zaključak: prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 

AD4/1 
Tajnica MO Kozala obavijestila je vijećnike o novoj preraspodjeli sredstava o kojoj je Rijeka 
plus proslijedio dopis vijeću za 2023. godinu, a odnosi se na.  
 
Stavke koje ostaju iste: 

- sa stavke 14.1. na stavku 14.3 (Realizacija prometnog uređenja dijela Baštijanove 
ulice i Volčićevog trga) – iznos od 2.654,00 eura (s PDV-om) 

- sa stavke 14.11 na stavku 14.10 (Realizacija povećanja stupnja sigurnosti na 
pješačkom prijelazu u Baštijanovoj ulici kod Volčićevog trga kućni broj 1 postavom 
konzolnog stupa sa svjetlećim znakom i dodatnim svjetlom) – iznos od 174,00 eura (s 
PDV-om) 

 
Izmjene su kako slijedi: 

- sa stavki 14.4, 14.7 i 14.17 na stavku 14.6 (Realizacija povećanja stupnja sigurnosti 
na pješačkom prijelazu u Ulici Kozala na raskrižju s Baštijanovom ulicom i na 
pješačkom prijelazu u Baštijanovoj ulici kod kućnog broja 60) – 406,00 eura, 664,00 
eura i 195,12 eura 

Realizacija pojedinih stavki ostaje ista. 
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Vijećni, Filip Jakovac navodi kako se slaže no kako Vijeće treba inzistirati na definiranju 
krajnjeg roka izvedbe svih radova koji se odnose na navedene stavke. 
Zaključak: informacija prihvaćena i usvojena. 
 

AD4/2 
Tajnica MO Kozala obavijestila je vijećnike o upitu građan iz Ulice Bože Milanovića kod k.br. 
17 o mogućnosti asfaltiranja dijela zelene površine za koju smatraju da je neuredna i nekorisna 
na tom dijelu ulice. Predsjednik Starčić ne slaže se sa tom idejom i predlaže razgovor sa 
građanima i dogovor za uređenje navedene zelene površine na način da se posade biljke ili 
stabla koja bi bila prikladna za tu zelenu površinu te ističe kako je kategorički protiv uklanjanja 
bilo koje zelene površine ili njezine betonizacije. Umjesto toga, predlaže ozelenjivanje kad god 
i gdje god je to moguće. 

 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD4/3 
Vijećnik Filip Jakovac dao je prijedlog da se mail koji je proslijeđen na Upravni odjel za gradsku 
imovinu, a vezano uz najam prostora koji je koristio bivši UTP Kozala na Volčićevom trgu 
proslijedi i gradonačelniku kako bi eventualno dobili informaciju o daljnjoj budućnosti toga 
prostora. Također, predlaže da se proslijedi još jedan upit prema istom odjelu, a vezano uz 
održavanje prostora BK Kozala (koji koriste boćari) i ponovno zatraži omogućavanje korištenja 
rasvjete i toaleta. 
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD4/4 
Predsjednik VMO Kozala Kristian Starčić informira vijećnike o pozivu na otvaranje još jednog 
realiziranog projekta u sklopu RPLP-a, kojega je realizirala OŠ Kozala, a podršku dao MO 
Kozala. Radi se naime o šahu na otvorenom (velikom šahovskom polju i velikim šahovskim 
figurama) ispred učionice u prirodi. VMO Kozala i MO Kozala pozvani su na svečano otvaranje 
koje će se održati 22. rujna 2023. godine u 10.00 sati ujutro.  
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 18,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


